

Title (en)

Process for the continuous production of a coated and possibly shaped metallic strip.

Title (de)

Verfahren zur ununterbrochenen Herstellung eines überzogenen und gegebenenfalls geformten Metallbandes.

Title (fr)

Procédé de production en continu d'une bande métallique revêtue et éventuellement formée.

Publication

EP 0107555 A1 19840502 (FR)

Application

EP 83401947 A 19831005

Priority

FR 8216755 A 19821006

Abstract (en)

Coated metal sheet or strip (1) or the like, the process consisting in depositing on it, with heating by appropriate means, a coating of zinc alloy (2) and then covering at least one face of the said sheet galvanised in this way with at least one coating primer coat on leaving the galvanisation bath, in which, the galvanisation being produced by dipping in a bath (2) of abovementioned alloy, the operations carried out successively, on the same single moving line of the product, are a pneumatic draining (4) of the coating alloy with the aid of a neutral fluid and in a nonoxidising atmosphere (3) produced above the bath (2), a minispangling (5) of the sheet by spraying powder before crystallisation of the abovementioned alloy, a control of the temperature (6) of the sheet, an application of the abovementioned primer coat by appropriate means (7) and a baking (7a) of the said primer coat.
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de production en continu d'une tôle, bande métallique (1) ou analogue revêtue, consistant à y déposer à chaud par des moyens appropriés un revêtement d'alliage de zinc (2) puis à recouvrir au moins une face de ladite tôle ainsi galvanisée d'au moins une couche primaire de revêtement au sortir du bain de galvanisation, dans lequel, la galvanisation étant réalisée par trempage dans un bain d'alliage (2) susdit, on procède successivement, sur une même ligne de défilement du produit, à un essorage pneumatique (4) de l'alliage de revêtement à l'aide d'un fluide neutre et dans une atmosphère non oxydante (3) réalisée au-dessus du bain (2), à un minifleurage (5) de la tôle par projection de poudre avant cristallisation de l'alliage susdit, à une régulation de la température (6) de la tôle, à une application par des moyens appropriés (7) de la couche primaire susdite et à une cuisson (7a) de ladite couche primaire.

IPC 1-7

C23C 1/02; B05D 7/14

IPC 8 full level

B05D 7/14 (2006.01); **B05D 7/16** (2006.01); **C23C 2/26** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B05D 7/14 (2013.01 - EP); **C23C 2/26** (2013.01 - EP US); **C23C 2/261** (2022.08 - EP US); **C23C 2/265** (2013.01 - EP US);
B05D 3/0281 (2013.01 - EP); **B05D 2252/02** (2013.01 - EP); **B05D 2252/10** (2013.01 - EP); **B05D 2350/65** (2013.01 - EP)

Citation (search report)

- FR 1538429 A 19680906
- FR 1446335 A 19660722 - STRASBOURG FORGES
- GB 2050867 A 19810114 - NISSHIN STEEL CO LTD, et al

Cited by

EP0176109A1; EP0254633A1; FR2601700A1; WO8800619A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0107555 A1 19840502; FR 2534277 A1 19840413; FR 2534277 B1 19850208

DOCDB simple family (application)

EP 83401947 A 19831005; FR 8216755 A 19821006